
Sprawozdanie z pracy wójta między sesjami – styczeń 2025 r. 

23 grudnia – mieszkanka naszej gminy, pani Stefania Mikuła, obchodziła jubileusz 100 lat 

życia. Z tej okazji złożyliśmy pani Stefanii życzenia i wręczyliśmy upominek od gminy. W 

spotkaniu brał także udział Wojewoda Zachodniopomorski, Adam Rudawski, który przekazał 

list gratulacyjny od Premiera Donalda Tuska. 

10 stycznia – wizyta z-cy komendanta PSP, omawialiśmy kwestię włączenia trzeciej jednostki 

OSP z terenu naszej gminy do systemu KSRG. Zostało zgłoszone Kunowo i Reptowo, 

natomiast która z tych jednostek zostanie włączona do systemu, będzie zależało od gotowości 

i zainteresowania ze strony OSP. 

15 stycznia – w CKiR odbyła się konferencja w ramach projektu Eco Guard, realizowanego 

przez młodzież ze Szkoły Podstawowej w Kobylance. 

17 stycznia – odbyło się spotkanie z nowo wybranymi sołtysami, a także szkolenie dla nich z 

zakresu roli i zadań sołtysa. Szkolenie poprowadziły panie: Skarbnik, Sekretarz i Kierownik 

referatu komunalnego. 

20 stycznia – odbyło się zebranie wiejskie w Bielkowie, poświęcone sprawom bieżącym. 

21 stycznia – dokonano oceny prac w strażackim konkursie plastycznym etapu gminnego. 

Komisja konkursowa wyłoniła laureatów, których prace przekazane zostaną do etapu 

wojewódzkiego. 

22 stycznia – w Stargardzie odbyło się spotkanie samorządowców z Rafałem Trzaskowskim, 

Prezydentem Warszawy i kandydatem na prezydenta RP. Rozmowy dotyczyły problemów i 

zadań stojących przed samorządami. 

23 stycznia – w oddanym niedawno do użytku zmodernizowanym amfiteatrze w Stargardzie 

odbyło się spotkanie włodarzy i władz powiatu. Głównym tematem były remonty i 

modernizacje dróg powiatowych na terenie gmin. Zostało uzgodnione, że powiat przekaże 

gminom informację, jakie dokumentacje projektowe posiada, a następnie spróbujemy stworzyć 

harmonogram realizacji poszczególnych dróg. 

24 stycznia – w Stargardzie odbyło się jak co roku spotkanie noworoczne, podsumowujące 

działania miast i powiatu w roku ubiegłym. 

26 stycznia – odbył się finał WOŚP. W naszej gminie Orkiestra grała w świetlicy w Reptowie, 

zebrano ponad 30 tys. zł. 

28 stycznia – w urzędzie gminy nastąpiło rozdanie nagród w strażackim konkursie 

plastycznym. 

28 stycznia – w Teatrze Polskim w Szczecinie odbyła się gala podsumowująca wykorzystanie 

funduszy unijnych w zakończonej niedawno perspektywie 2014-2020. 

29 stycznia – wizyta pani Komendant PSP. Rozmowa dotyczyła przeprowadzenia na terenie 

naszej gminy powiatowych obchodów Dnia Strażaka. 

29 stycznia – w Stargardzie odbyło się kolejne spotkanie włodarzy gmin ws. Projektu Miedwie. 

Plan zakłada złożenie w sierpniu wniosku o dofinansowanie opracowania koncepcji 

zagospodarowania terenów wokół jeziora. 



Został ogłoszony przetarg na budowę I etapu kanalizacji w Niedźwiedziu w formule 

„zaprojektuj i zbuduj”.  Zakres zadania obejmuje budowę kolektora tłocznego i grawitacyjnego 

na odcinku od początku Niedźwiedzia do Reptowa. 22 stycznia nastąpiło otwarcie ofert – 

wpłynęło 10 ofert, ceny wahały się od 3 665 400 do 6 500 000 zł. Aktualnie trwa weryfikacja 

ofert. 

28 grudnia otrzymaliśmy informację o otrzymaniu dofinansowania w wysokości 652 140 zł 

na budowę wodociągu w ulicy Magellana w Kobylance. Dofinansowanie pochodzi ze 

środków unijnych i w 100 % pokryje nam koszt inwestycji i nadzoru. 

Wyłoniliśmy wykonawcę dokumentacji projektowej na budowę nowej szkoły w 

Kunowie:  ABK-PROJEKT Bogdan Mrozowski z Zielonej Góry, za kwotę 387.450,00 zł 

brutto. Niestety, pojawił się problem z zawarciem umowy, ponieważ okazało się, że wykonawca 

nie jest w stanie dostarczyć polisy gwarantującej właściwe zabezpieczenie wykonania umowy. 

W tej sytuacji zwracamy się do oferenta, który uzyskał drugi wynik w przetargu, jeśli będzie 

nadal zainteresowany, zawrzemy umowę. Druga oferta była droższa od pierwszej o około 18 

tys. zł. 

15 stycznia złożyliśmy do KPO wniosek na 5 mln zł o dofinansowanie budowy kanalizacji 

sanitarnej w Niedźwiedziu. Szanse na pozyskanie dofinansowania są jednak małe, z naszej 

wiedzy wynika, że wniosków jest bardzo dużo, a kryteria naboru są dla naszej gminy mało 

korzystne. 

17 stycznia ogłosiliśmy przetarg na wykonanie dokumentacji projektowej „Przebudowy 

pomieszczeń SP w Reptowie w celu utworzenia przedszkola publicznego” oraz pełnienie 

nadzoru autorskiego. Otwarcie ofert przewidziane jest na 7 lutego. 

24 stycznia ogłosiliśmy zapytanie ofertowe na wykonanie niezbędnej dokumentacji 

projektowej na wykonanie remontu sanitariatów w szkole w Reptowie. Otwarcie ofert 

zostało zaplanowane na 31 stycznia. 

Trwają inwestycje rozpoczęte w ubiegłym roku: budowa dróg w Morzyczynie (rekreacja), 

budowa drogi i budowa kanalizacji sanitarnej  w Reptowie, budowa wodociągu w ulicy 

Magellana w Kobylance oraz remont świetlicy w Kunowie. 

Z niecierpliwością oczekujemy na wyniki z naboru w RFRD, w którym złożyliśmy wniosek 

na budowę drugiego odcinka drogi w Reptowie. Prawdopodobnie do końca stycznia mają być 

ogłoszone wyniki. 

Otrzymaliśmy dofinansowanie do przewozów autobusowych w kwocie ponad 2 mln zł, czyli 

całą kwotę, o jaką się ubiegaliśmy. Konsekwencją są zmiany w budżecie, aby móc zawrzeć 

umowę z przewoźnikiem. Nasz wniosek obejmował najszerszy zakres, tj. pierwszy wariant z 

opracowanej koncepcji. Na razie busy jeżdżą i będą co najmniej do końca czerwca jeździły 

według dotychczasowych rozkładów jazdy. 

Jesteśmy po rozmowach z urbanistką, która podjęła się opracowania planu ogólnego dla 

naszej gminy. Trwają ostatnie czynności proceduralne, przygotowujemy się do zawarcia 

umowy. Koszt opracowania planu wyniesie 380 tys. zł brutto. 

Przeprowadziliśmy pierwszy przetarg na sprzedaż działek w Niedźwiedziu. Nabywcę 

znalazła tylko jedna działka, natomiast z pewnością upowszechnienie informacji o przetargu 



nie było zbyt szerokie, stad niewielkie zainteresowanie. W kolejnym przetargu zwrócimy na to 

większą uwagę. 

W zakresie zadań komunalnych został ogłoszony przetarg na bieżące utrzymanie dróg 

gminnych. Otwarcie ofert nastąpi 5 lutego. 

Zgodnie z umową został wykonany zjazd na parking urzędu oraz zamontowana brama 

wjazdowa. 

Ponadto referat komunalny zajmował się głównie przeprowadzeniem postępowań na zadania 

całoroczne. W rezultacie zostały zawarte umowy na: utrzymanie zieleni (GUR SPED), 

zabezpieczanie bezdomnych zwierząt (Larus),  usługi weterynaryjne (Amicis), utylizacja sztuk 

padłych (Struga), czyste powietrze (Tomasz Przerwa), e-gmina (Geo - System), paliwo (BP), 

środki czystości (Elte), materiały biurowe (Rodan), konserwacja oświetlenia(Enea 

Oświetlenie), serwis gazowy (Termo pro), serwis elektryczny i monitoringu (Lantech), ochrona 

obiektów (Solid), przeglądy kominiarskie (Marek Biniek), wywóz nieczystości płynnych 

(Szambiarka), przeglądy techniczne (Mirgreg), program cmentarny (Artlook), 

przeterminowane leki i strzykawki (Nowista), ewidencja dróg (Smart Factor), obsługa stacji 

ładowania (Arinea). Został także sporządzony roczny plan zamówień publicznych. 

Zgodnie z umową wykonawca dokumentacji projektowej na budowę Centrum Kultury w 

Morzyczynie przedstawił dwa warianty koncepcji architektonicznej. Omówiliśmy te warianty 

i przekazaliśmy swoje uwagi projektantowi. 

Od 1 lutego nastąpi zmiana na stanowisku dyrektora CKiR. Dotychczasowy dyrektor, pan 

Tomasz Skirzyński, złożył w październiku ubiegłego roku rezygnację z pełnienia tej funkcji. 

Powodem są względy rodzinne. Proszę nie dawać wiary jakimś dziwnym plotkom, które 

również do mnie dotarły, że jakoby został zmuszony przeze mnie do rezygnacji, bo był 

kiepskim dyrektorem. Pan Skirzyński był świetnym dyrektorem i znakomicie wywiązywał się 

ze swoich zadań, a wziąwszy pod uwagę, w jakich warunkach był zmuszony pracować – mam 

tu na myśli budżet placówki uchwalany przez poprzednią radę – tym bardziej należą mu się 

wielkie słowa uznania.  

Na stanowisko dyrektora CKiR zostanie powołana pani Katarzyna Jaskulska, obecnie 

pracownik  urzędu gminy ds. kultury i promocji. 

 


